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صعود بی دردسر شاگردان یحیی به مرحله بعد
تیم های فوتبال پرس�پولیس و ش�اهین بندر عامری، در ورزشگاه خانگی این تیم 

بوشهری به مصاف هم رفتند.
 مرحله یک هشتم نهایی جام حذفی فوتبال کشورمان در روز های سه شنبه و چهارشنبه با 
برگزاری ۴ دیدار به اتمام می رسد. سه شنبه شب، تیم های پرسپولیس و شاهین بندرعامری 

به مصاف هم رفتند. ترکیب شاگردان یحیی گل محمدی:
بوژیدار رادوش��وویچ، سیدجلال حسینی، فرش��اد فرجی، سعید آقایی، مهدی شیری، احمد 

نوراللهی، میلاد سرلک، احسان پهلوان، مهدی عبدی، علی شجاعی و عیسی آل کثیر.
ترکیب تیم فوتبال شاهین بندرعامری:

غلامرضا سرتلیان، محمدرضا میمدی، محمد احمدلو، حسن خلیلی، محمد ره آور، امیر آبی، 
میلاد دریانوردی، صادق مرادزاده، عباس صفری، مهدی چاهکوتاه زاده و داوود جنه.

فدراسیون به دنبال شکستن رای؛

"CAS زمان رسیدگی به پرونده شکایت ایران
از »ویلموتس« را اعلام کرد

دادگاه عالی ورزش رسیدگی به پرونده شکایت فدراسیون فوتبال ایران از »مارک 
ویلموتس« سرمربی بلژیکی را در لیست جلسات رسیدگی خود قرار داد.

مارک ویلموتس سرمربی سابق تیم ملی فوتبال ایران بعد از جدایی از این تیم برای گرفتن 
مطالباتش، از فدراسیون فوتبال کشورمان به فیفا شکایت کرد. فیفا رای این پرونده را به نفع 
ویلموتس صادر کرد و فدراس��یون ایران به پرداخت ۶ میلیون یورو محکوم ش��د. فدراس��یون 
فوتب��ال ب��رای تجدیدنظ��ر در رای فیفا، کار را ب��ه دادگاه عالی ورزش )CAS( کش��اند و از 
ویلموتس و فیفا به این دادگاه ش��کایت کرد. دادگاه عالی ورزش امروز س��ه ش��نبه در لیست 
جلسات رسیدگی به شکایت های مختلف، نام فدراسیون فوتبال ایران و ویلموتس را هم قرار 
داده است. طبق تقویم این دادگاه، جلسه فدراسیون ایران روزهای ۲ و ۳ تیر )۲۳ و ۲۴ ژوئن( 
برگزار خواهد شد. فدراسیون فوتبال ایران پیش از آنکه ویلموتس از تیم ملی جدا شود مبلغ 
۲ میلیون یورو به وی پرداخت کرده بود. این پول از س��وی »شس��تا« قرض داده شده بود که 
به دلیل ناتوانی در بازپرداخت این پول، شس��تا س��اختمان فدراس��یون فوتبال و سه دانگ از 

ساختمان باشگاه پرسپولیس را برای خود مصادره کرد.

سرپرست دبیرکلی فدراسیون فوتبال: 

باشگاه ها جرایم انضباطی بازیکنان را از قراردادشان 
کسر کنند

سرپرس��ت دبیرکلی فدراس��یون فوتبال گفت: ۷۰ تا ۸۰ درصد جرایم بازیکنان را باشگاه ها 
می دهند ولی اگر با افزایش جرایم مالی، مبلغ از قرارداد بازیکن متخلف کس��ر ش��ود، مطمئنا 

بازدارنده خواهد بود.
منصور قنبرزاده، سرپرس��ت دبیرکلی فدراس��یون فوتبال درباره اتفاقات دو دیدار سپاهان - 
پرس��پولیس و پرسپولیس- اس��تقلال و لزوم برخورد قاطعانه ارکان قضایی فدراسیون گفت: 
جلس��ه ویژه ای را روز گذشته با حضور رئیس فدراسیون و روسای کمیته انضباطی، اخلاق و 
داوران برگزار کردیم. در واقع یک بررسی مجدد کردیم و آسیب شناسی کردیم که چند نتیجه 
داش��ت. وی ادامه داد: در س��الهای گذشته دو یا حداکثر سه بازی پایانی لیگ برتر فوتبال در 
برگزاری شرایطی ویژه داشت. نمایندگان و ناظران ویژه ای از کمیته اخلاق و انضباطی در این 
مسابقات حضور پیدا می کردند. در این نشست مقرر شد بعد از مسابقات انتخابی جام جهانی و 
آغاز مجدد مسابقات لیگ برتر، کارگروه نظارت ویژه برای برگزاری مسابقات لیگ برتر فوتبال 
تش��کیل شود. اعضای این کارگروه روس��ای کمیته انضباطی، اخلاق، دو نفر از نمایندگان تام 
الاختیار سازمان لیگ و رئیس حراست هستند و زیر نظر سرپرست دبیرکلی، نظارت ویژه روی 
تمام اتفاقات و مس��ابقات خواهند داش��ت. حتی مسائل بیرون از مسابقات را این اعضا رصد و 
پیگیری خواهند کرد. قنبرزاده اضافه کرد: مقرر شد تا روز پنجشنبه تصمیمات نهایی برای این 
دو دیدار گرفته شود. روسای ارکان قضایی فدراسیون )کمیته انضباطی، اخلاق و استیناف( از 
افراد بسیار باتجربه هستند و سوابقی که از این عزیزان داریم انصافا هم به لحاظ ورزشی و هم 
به لحاظ قضایی بس��یار مناسب است. طبق آیین نامه برای هر تخلفی جرایمی مشخص است 
که تشخیص آن با ارکان قضایی است. آنچه مسلم است این کمیته ها کاملا مستقل هستند و 
دخالتی در تصمیمات این ارکان قضایی نداریم. در واقع به دور از هرگونه هیجانات تصمیمات 
به تناس��ب جرم و س��وابق قبلی اعمال می شود. از باشگاه ها درخواس��ت دارم از آدم متخلف 
خیلی دفاع نکنند و کورکورانه از بازیکن یا کادر که بی انضباطی دارند دفاع نکنند و خودشان 
برخورد کنند. سرپرست دبیرکلی فدراسیون گفت: اتفاقا در یک فضای دیگر جلسه ای با این 
عزیزان داشتیم و مقرر شد در افزایش جرایم بازیکن، کادر فنی و.... یک موضوع معقولی باشد. 
به تناسب این افزایش خشونت، جرایم هم افزایش پیدا کند. هم چنین از باشگاه ها درخواست 
کنی��م به لحاظ قانون��ی جرایمی که صورت می گیرد از الزاماتی باش��د که باید از دس��تمزد 
بازیکن کس��ر ش��ود. ۷۰ تا ۸۰ درصد جرایم بازیکنان را باشگاه ها می دهند ولی اگر با افزایش 
جرایم مالی، مبلغ از قرارداد بازیکن متخلف کسر شود، مطمئنا بازدارنده خواهد بود. قنبرزاده 
هم چنین بیان کرد: به نمایندگی از فدراس��یون فوتبال بابت این اتفاقات رخ داده، عذرخواهی 
می کنم. نباید باعث تکدر خاطر ملت خوب کش��ورمان با این  س��عه صدر ش��وند و قول می 
دهیم که این مس��ائل را به شدت پیگیری می کنیم. سرپرست دبیرکلی فدراسیون در بخش 
پایانی صحبت های خود درباره انتخاب کامرانی فر به عنوان سرپرست دپارتمان داوری توضیح 
داد و گفت: حسن کامرانی فر به عنوان رئیس دپارتمان داوری مشغول به کار شده است. او از 
داوران باتجربه کش��ور است و تحصیلات عالیه دارد. قرار شد در این تعطیلات لیگ ارزیابی از 
کل مسابقات و تعداد داورانی که در این رقابتها قضاوت کردند داشته باشد و اطلاعات جامعی 
را در این زمینه ارائه دهند. البته بنا این است در این ۷ هفته باقیمانده از مسابقات از داوران 

بسیار مجرب و با تجربه استفاده شود.

س�رمربی تیم ملی والیبال به تشریح آخرین 
وضعیت تیم ملی برای حضور در لیگ ملت ها و 
بازیهای المپیک پرداخت و گفت: مربی که قول 

رفتن روی سکو را بدهد »شارلاتان« است.
تیم ملی والیبال ایران زیر نظر ولادیمیر الکنو، سرمربی 
روسی و شناخته ش��ده دنیال والیبال تمرینات خود را 
برای حض��ور پرقدرت در لیگ ملت ها و المپیک توکیو 
پیگیری می کند. اردوهای تی تیم ملی از ۱۱ فروردین 
ماه س��ال جاری آغاز شد و الکنو از ۲۹ فروردین ماه به 
تمرینات ملحق شد. نخستین نشست خبری سرمربی 
تیم ملی والیبال در هتل المپیک از ساعت ۱۰ آغاز شد 
و الکنو به تشریح آخرین وضعیت تیم ملی پرداخت و به 

سوالان خبرنگاران پاسخ داد.
گفتند سوالات ناخوشایند پرسیده نمی شود

ولادیمیر الکنو در ابتدای این نشس��ت گفت: بسیار 
خوش��حالم که یک گفتگوی زنده با خبرنگاران حوزه 
والیبال دارم. می دانم که در ایران خبرهای ورزش��ی 
از جایگاه و اهمیت بالایی برخوردار هستند. به همین 
خاط��ر ترجیح دادم یک گفتگوی ویژه با هم داش��ته 
باش��یم. به من گفتند س��والات ناخوش��ایند از شما 
نخواهد ش��د اما من به شما اجازه می دهم هر سوالی 

که خواستید بپرسید.
مربی که قول سکو بدهد شارلاتان است

وی در پاس��خ ب��ه این پرس��ش خبرن��گار مهر که 
براس��اس کدام شناخت و آگاهی به رئیس فدراسیون 
قول داده اید که تیم ملی ایران در المپیک روی سکو 
ق��رار می گیرد گفت: مربی که چه قبل از مس��ابقات 
و چ��ه در مس��ابقات می گوید من تیم را روی س��کو 
می برم و یا موفق می شوم یک شارلاتان است. وقتی 
من را اینجا دعوت کردند هدفی که برای من تشریح 
کردن��د این بود که روی س��کو برویم. من گفتم تمام 
تلاش��م را می کنم که این هدف محقق شود. در طول 
۲۵ س��ال مربیگری یک بار هم هیچ نتیجه ای را قول 
نداده ام. آیا ش��ما می دانید که ف��ردا چه اتفاقی برای 

شما رخ خواهد داد؟
والیبال ایران را با معروف شناختم

س��رمربی تیم مل��ی والیبال ایران در م��ورد اینکه 
اعتب��ارش را برای موفقیت به ایران وس��ط گذاش��ته 
اس��ت گفت: قبل از این با سعید معروف کار کرده ام. 
اولین محلی که باعث ش��ناختم از ایران ش��د سعید 
معروف بود. من در سال ۱۹۸۸ در ایران بودم. سفری 

داش��تم که خیلی جالب نبود از نظ��ر زمانی که وارد 
تهران ش��دم. روزی که وارد تهران ش��دیم روز فوت 
آیت الله خمینی بود و مس��ابقه ما کنس��ل ش��د و به 
روس��یه برگش��تیم. به عنوان بازیکن برابر ایران بازی 
ک��ردم. حتی در مقطع��ی تیم ملی ایران روس��یه را 

شکست داد.
ایران از هیچ تیمی ترس و واهمه ندارد

اگر مشخصاً در مورد تیم ملی ایران صحبت کنیم می 
گویم که ایران از هیچ تیمی ترس و واهمه ندارد و آماده 
رویارویی با هر تیمی است. با یکی از بازیکنان که صحبت 
می ک��ردم می گفت اگر در روز مس��ابقات در فرم عالی 
فیزیکی و روحی باشیم هر تیمی را شکست خواهیم داد. 
من بااین نظر او موافق هس��تم. در زمان کوتاهی که در 
ایران بودم شناخت کمی پیدا کرده ام. کار من در سالن 

است و به مسائل فرهنگی کشور احترام می گذارم.
انگیزه اصلی از حضور در ایران

سرمربی تیم ملی والیبال ایران در مورد دلیل اصلی 
انتخاب ای��ن تیم برای ادامه هم��کاری گفت: انگیزه 
اصل��ی من برای انتخاب ای��ران چهارمین حضورم در 
المپیک با یک تیم ب��ود و امیدوارم بتوانیم تاثیرگذار 
باش��م. مس��ئله دوم هم��کاری و اس��تقبالی بود که 
مسئولان والیبال ایران انجام دادند و درک کردند که 
م��ن باید فص��ل را با زنیت تمام کن��م و بعد به ایران 

بیایم. ولی چهارمین المپیک برای من با ایران بسیار 
وسوس��ه انگیز اس��ت و این دلیل اصلی انتخاب ایران 

برای من بود.
بعد از المپیک می خواهم استراحت کنم

سرمربی تیم ملی والیبال ایران در مورد اینکه گفته 
ب��ود بعد از المپیک خداحافظ��ی خواهید کرد. آیا در 
صورت روی س��کو رفتن با ای��ران بازهم این تصمیم 
را اجرایی خواهید کرد گفت: خداحافظی با رش��ته ای 
که ۴۰ سال با آن بوده ام سخت است. اما نمی خواهم 
خ��ودم را فریب بدهم. همانطور که صدای درونی من 
می گوی��د که احتی��اج به یک ریس��رت دارم. در این 
مدت کوتاه پیش��نهادات زیادی از سوی باشگاه ها به 
من داده اند. یکی از باشگاه های روسیه پیشنهاد داده 
اس��ت که مدیر فنی شوم. با این حال هدفم این است 

که بعد از المپیک کمی استراحت کنم.
هیچکس حق دخالت در تصمیمات من را ندارد

الکن��و در مورد بازیکن س��الاری در تی��م ملی که 
در گذش��ته وجود داشته اس��ت گفت: من نمی دانم 
ت��ا قبل از من چه ش��رایطی در تیم مل��ی ایران بوده 
ول��ی از زمان��ی که من آم��ده ام، تم��ام تصمیمات را 
خودم گرفته ام و کس��ی حق دخالت در تصیمات مرا 
نداشته. امکان این را نداشتم که مستقیم لیگ ایران 
را ببینم اما بازی لژیونرهای ایرانی را تعقیب می کردم 

با همکاران ایران��ی ام هم در تماس بودم ولی تصمیم 
اول و آخر با من است.

نمی توانم قول موفقیت بدهم
وی در مورد اینکه چند درصد شانس قائل هستید 
ک��ه اتفاق خوب��ی برای تیم ملی ای��ران در بازی های 
المپی��ک رخ بده��د گفت: آرزوی من این اس��ت که 
هدف فدراس��یون والیبال محقق ش��ود. ما به ایتالیا 
می رویم و تلاش می کنیم که گام به گام به این هدف 
نزدیک شویم. تکرار می کنم از نظر من مربی که قول 
یک جایگاه را بدهد یک ش��ارلاتان اس��ت. نمی توانم 

بگویم چند درصد شانس موفقیت داریم.
آیا برای والیبال ایران برنامه بلندمدت دارید؟

ولادیمیر الکنو در پاسخ به این پرسش که آیا برای 
حضور در والیبال ایران برنامه بلند مدت دارید یا خیر 
گف��ت: تا قبل از ورود م��ن همکارانم آنالیزی از لیگ 
ایران انجام دادند. س��عی می کنم براساس این آنالیز 
تلاش می کنم تا آنجا که توان داشته باشم توصیه هایی 

را به مسئولان والیبال ایران داشته باشیم.
اولویت اصلی نتیجه گیری در المپیک است

س��رمربی تیم ملی والیبال ای��ران در مورد حضور 
ب��ا ترکیب ج��وان و با تجربه در لی��گ ملت ها گفت: 
خوشحالم که فدراسیون تصمیم گرفت که بازی های 
المپیک برای ما هدف نهایی باش��د و از لیگ ملت ها 
به عنوان رویداد آماده س��ازی کنیم. در لیگ ملت ها 
ای��ن فرصت را ب��ه جوانان خواهی��م داد تا حضور در 
بازی ه��ای بزرگ را تجربه کنند. امیدوارم با این روند 
بتوانی��م بازیکنان بزرگی در آین��ده به جامعه والیبال 

ایران معرفی کنیم.
توضیح الکنو در مورد انتخاب مترجم

در مورد ارتباط با بازیکنان ایرانی می خواهم مفصل 
ت��ر صحب��ت کنم. می دان��م قبل از آمدن��م به ایران 
یک مس��ئله ای بود که می خواهم آن را روش��ن کنم. 
من این موض��وع را درک می کردم ک��ه از زمانی که 
فرصت محدودی در اختیار دارم می خواس��تم به طور 
مستقیم و زمان مادری با آنها صحبت کنم و آنها هم 
همینطور. انگلیس��ی من در حد مطلوبی نیست. سه 
هفته قبل از س��فرم به ایران بود که در جلس��ه ای با 
یک مربی تکواندو آش��نا شدم و ایشان گفت دوستم 
در مسکو هست که می تواند به شما کمک کند. وقتی 
تلفنی صحبت کردم ایش��ان قبول کرد به من کمک 

کند که باعث خوشحالی من شد.

سخنگوی کمیسیون اصل ۹۰ مجلس گفت: واگذاری دو باشگاه 
اس�تقلال و پرسپولیس به صلاح عمومی این دو باشگاه پرطرفدار 

نیست و تبعات اجتماعی به همراه دارد.
علی خضریان با اشاره به جلسه کمیسیون اصل نود گفت: جلسه امروز 
کمیس��یون اصل ۹۰ مجلس شورای اس��لامی که با حضور وزیر ورزش و 
جوانان و درخصوص بررس��ی واگذاری غیرقانونی دو باش��گاه استقلال و 
پرس��پولیس و همچنین انتصابات غیرقانونی افراد مشکل دار در برخی از 
فدراسیون ها و ادارات کل استان ها تشکیل شده بود، به ابعاد مختلف بحث 
پرحاش��یه واگذاری دو تیم پرطرفدار پایتخت با حضور کارشناسان مرکز 

پژوهش های مجلس، معاونان وزیر ورزش و اعضای کمیسیون پرداخت.
وی افزود: واگذاری باش��گاه های مهم و پرطرفدار استقلال و پرسپولیس 
بدون فراهم شدن زیرساخت های درآمدزایی باشگاه ها، نوع و روش واگذاری 
نمی تواند ضامن موفقیت خصوصی س��ازی در ورزش حرفه ای کشور باشد و 
مادامی که بسیاری از ضوابط حقوقی و قانونی نظام باشگاه داری تدوین نشده 
اس��ت، موضوع واگذاری و خصوصی سازی دو باشگاه ورزشی می تواند صرفاً 
رهاسازی آنها و منابع عمومی تلقی شود. خضریان یادآور شد: برای مثال در 
حال حاضر موضوع کسب و کارها و مشاغل ورزش حرفه ای و ضوابط بیمه 
ای و مالیاتی مشخص و مدونی وجود ندارد. چرایی واگذاری این دو باشگاه 
به بخش خصوصی و استقلال آنها از حمایت های دولتی و وابسته بودن سایر 
باشگاه های رقیب به صنایع بزرگ دولتی، محل تأمل جدی است. سخنگوی 
کمیسیون اصل نود ادامه داد: فقدان زیرساخت های درآمدزا برای باشگاه ها از 
جمله عدم بهره مندی آنها از درآمدهای ناشی از پخش مسابقات ورزشی که 
ناشی از دولتی اداره شدن صدا و سیما و انحصار پخش برنامه های تصویری 
نیز مس��ئله ای است که به خصوصی سازی این دو باشگاه گره خورده است. 

لذا واگذاری یا خصوصی سازی دو باشگاه بزرگ ورزشی کشور تنها بخشی 
از این مسئله مهم است و باید این موضوع در کنار سایر ابعاد به صورت یک 
مجموعه حقوقی به تصویب نهاد قانونگذاری کش��ور برسد.  وی اضافه کرد: 
باید مقدمات واگذاری باش��گاه ها دیده شود که البته بخشی از این مقدمات 

براساس گفته های مسئولان وزارت ورزش دیده شده است.
 این مقدمات ش��امل اصلاح اساس��نامه و تبدیل آنها به شرکت سهامی 
عام، تعیین تکلیف اموال و املاک آنها، تعیین تکلیف درآمدهای رس��انه ای 
ناشی از پخش مسابقات ورزشی و حقوق مالکیت معنوی و طراحی سازوکار 
کنترلی و نظارتی جهت رفع نگرانی های اجتماعی، امنیتی و اقتصای ناشی 
از واگذاری است. همچنین ما تاکید داریم که واگذاری باید با کمترین پیامد 
فرهنگی و اجتماعی صورت گیرد. سخنگوی کمیسیون اصل ۹۰ همچنین 
گفت: براس��اس اظهارات وزیر ورزش از اس��فند ۹۹ روند خصوصی س��ازی 
دو باش��گاه استقلال و پرسپولیس آغاز می ش��ود، اما براساس بررسی های 
کارشناسی و جمع بندی های ما در کمیسیون و براساس حکم قانونی تبصره 

۲ ماده ۳ قانون اصل ۴۴، واگذاری ۴ فعالیت فرهنگی، س��لامت، آموزش و 
تحقیقات با مصوبه مجلس امکانپذیر است نه با تصمیم هیات عالی واگذاری 
و ای��ن هی��ات نمی تواند درخصوص این ش��رکت ها تعیین تکلیف کند، لذا 
مصوبه هیات وزیران، مصوبه سال ۱۳۹۴ نیز موید همین موضوع است. البته 
براساس مصوبه سال ۹۷ دولت، این دو شرکت در لیست واگذاری قرار دارند، 
اما اصل واگذاری و نحوه آن باید با مصوبه مجلس باشد. خضریان همچنین 
گفت: براساس قانون وزارت ورزش و جوانان مکلف است با همکاری سازمان 
بورس حداکثر تا پایان ش��هریورماه ۹۸ شرایط پذیرش دو شرکت فرهنگی 
ورزشی استقلال و پرسپولیس را در بازار پایه فرابورس فراهم کند و پس از 
پذیرش در این بازار و عرضه ۵ درصد از س��هام هر یک از دو شرکت جهت 
کش��ف قیمت، ۵۱ درصد از سهام به صورت بلوکی و باقی سهام به صورت 
خرد عرضه می ش��ود. ب��ا توجه به این متن قانون��ی، وزارت ورزش می تواند 
ت��ا پایان س��ال ۹۸ این دو ش��رکت را واگذار کند، لذا ب��ه موجب اصل ۵۲ 
قانون اساس��ی، احکام بودجه سالانه است و وزارت ورزش یا هیات واگذاری 
نمی توان��د خارج از آن س��ال، اح��کام بودجه را اجرا کن��د، لذا جمع بندی 
کمیس��یون این اس��ت که در حال حاضر و با وجود شرایط بورس، واگذاری 
دو باشگاه استقلال و پرسپولیس به صلاح عمومی این دو باشگاه پرطرفدار 
نیست و تبعات اجتماعی به همراه دارد. خضریان در پایان افزود: در بخش 
دیگری از جلس��ه نیز موضوع انتصابات غیرقانونی افراد مشکل دار در برخی 
از فدراس��یون ها و ادارات کل اس��تان ها مورد بحث و بررس��ی قرار گرفت و 
ضمن آنکه وزیر کلیات موضوع را پذیرفت، مقرر شد جزئیات و گزارش های 
نهادهای نظارتی برای وزیر ارسال شود و درخصوص هر دو موضوع واگذاری 
 به وزارتخانه فرصت داده شد که ظرف یک هفته پاسخ مکتوب به کمیسیون 

اصل ۹۰ ارسال شود.

کمیسیون اصل نود: 

واگذاری سرخابی ها به صلاح این دو باشگاه نیست

ایران از هیچ تیمی ترس و واهمه ندارد
سرمربی تیم ملی والیبال :
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چیریچ: 
شرایط واترپلو پیچیده است

س�رمربی تیم مل�ی واترپلوی ای�ران درباره 
آخرین وضعیت ملی پوشان و شرایط این رشته 

درجهان صحبت کرد.
نخستین تمرین ملی پوش��ان  واترپلوی ایران پس 
از یک سال و نیم تعطیلی زیر نظر الکساندر چیریچ 
پیگیری شد. در حاشیه تمرین امروز، چیریچ درباره 
شرایط فعلی تیم  ملی پس از یک سال و نیم تعطیلی 
گفت: شرایط یک مقدار پیچیده است. همانطور که 
خودت��ان هم  می دانید در ای��ن مدت تمرین  جدی 
نداش��تیم و الان هم منتظر نرمال ش��دن ش��رایط 
هس��تیم تا نفرات دیگ��ر ما از شهرس��تان ها بیایند 
که با تیم کامل اردوی خود را داش��ته باش��یم. باید 
تقویم آس��یا و تقویم سالانه ما هم مشخص شود تا 
بتوانیم برنامه ریزی مناس��بی انجام دهیم. امیدوارم 

در مسابقات پیش رو موفق شویم.
 او در پاس��خ به این سوال که رسیدن ملی پوشان 
به س��طح آمادگی مد نظرش  چقدر طول می کشد، 
اظهار ک��رد: اگر درمورد ش��رایط بدن��ی و آمادگی 
جس��مانی بگویم حدودا ش��ش ماه کافی است، اما 
برای مس��ائل تاکتیکی و تکنیکی اگ��ر بخواهیم به 
ش��رایط آمادگی برس��یم باید تجربه به دست آوریم 

که حالا دو ماه یا یک ماه بیشتر از آمادگی جسمانی 
طول می کش��د. بازیکنان انگی��زه خوبی دارند و اگر 
خوشبینانه بگویم با یکی دو ماه زمان بیشتر نسبت 
به مسائل جس��مانی، آماده خواهیم شد.  امیدواریم 
به ش��رایط خوبی برس��یم تا در مسابقات هم موفق 
باش��یم. سرمربی صربستانی تیم ملی واترپلو، درباره 
دور ب��ودن طولانی مدت ملی پوش��ان و ارزیابی اش 
از این ش��رایط نی��ز گفت: درس��ت می گویید و من 
خوش��حالم ک��ه اخبار واترپل��و را دنب��ال می کنید. 
ترکیب ما نس��بت به تیم بازی های آس��یایی ۲۰۱۸ 
جوان تر ش��ده و امیدوار هستیم در این مدت زمان 
باقی مانده نفرات فعل��ی را هم به همان تجربه تیم 

۲۰۱۸ برس��انیم .تا جایی که مطالعه داریم شرایط 
تیم ما نس��بت به حریفان بد نیس��ت و باید بتوانیم 
اردوه��ا را ادامه دهیم.  او در پاس��خ به این س��وال 
که آیا از بین نفرات فعلی، اس��تعدادهایی را می بیند 
ک��ه باز هم بتوانند همانند س��ال ۲۰۱۸ به تیم های 
خارج��ی بروند؟ توضیح داد: مهدی، حامد، ش��ایان 
و ارش��یا بازیکنانی بودند که در بازی های آس��یایی 
جاکارتا خودش��ان را نش��ان دادن��د و بلافاصله هم 
پیش��نهادهایی از لیگ های خارجی دریافت کردند. 
نفرات فعلی هم خودش��ان باید کیفیتشان را نشان 
دهند. م��ا باید به این  موضوع افتخ��ار کنیم  که در 
رشته ای چون واترپلو موفق شدیم بازیکنانی را راهی 
لیگ ه��ای خارجی کنیم. رس��یدن به س��طحی که 
تیم های اروپایی ش��ما را بخواهند در واترپلو راحت 
نیست، فدراس��یون و اهالی  ورزش باید به این مهم 
افتخارکنند. چیریچ در پاس��خ به این س��وال که آیا 
با توجه به ش��ناخت بیش��ترش از واترپل��وی ایران، 
برنامه ویژه ای برای فصل پیش رو دارد؟ توضیح داد: 
موضوع دقیقا همین اس��ت. مهم تری��ن و  ویژه ترین 
چیز که همیش��ه  گفتم توجه ب��ه امور رده های پایه 

است. کارهایی شد ولی فعلا ناقص است.

مربی تی�م فوتبال ذوب آهن می گوی�د این تیم هیچ 
وقت به داوری اعتراضی نداشته است.

حس��ن استکی، مربی ذوب آهن پیش از مصاف تیمش مقابل 
استقلال در رقابت های جام حذفی اظهار کرد: ما مقابل گل گهر 
بازی خوبی داش��تیم اما روی یک غفل��ت بازی را باختیم. ما 
آمادگی لازم را برای بازی مقابل اس��تقلال داریم. تنها مساله 
ما این اس��ت که این بازی، بعد از داربی اس��ت و ما این دلهره 
را داری��م که داوری بخواهد داوری اش��تباهات را در این بازی 

جبران کند. من نمی خواهم درباره داوری این طور صحبت کنم. 
در کارشناسی های بازی های ما، داوری به نفع ما تشخیص داده 
شده اس��ت اما بازهم اش��تباه داوری وجود دارد. او ادامه داد: 
در بازی مقابل ماشین س��ازی، این تیم ۱۲ نفره بازی کرد اما 
اتفاقی نیفتاد. ذوب آهن دارد مظلوم واقع می ش��ود. ذوب آهن 
همیشه به داوری احترام گذاشته است اما به این اندازه نیست 
که داوری همیشه باید از داوری متضرر باشد. امیدوارم داوری 

توجهی به بازی داربی نداشته باشد. 

مربی ذوب آهن:

 تیم ما مظلوم 
واقع شده است


